

Enrolment Form**報名表格****Briefing Session on RMB Bonds issued by The Ministry of Finance of the People's Republic of China**
中華人民共和國財政部發行的人民幣債券簡報會

The Ministry of Finance of the People's Republic of China announced the issuance of RMB Bonds which will be open for retail subscription by Hong Kong residents ("the Retail Tranche"). The briefing session will go through matters which Exchange and CCASS Participants should pay attention to in processing the applications for the RMB Bonds under the Retail Tranche.

中華人民共和國財政部公佈發行人民幣債券將給予香港居民申請認購(「零售部份」)。此簡報會將講解交易所及中央結算系統參與者在處理申請零售部份人民幣債券時需注意的事項。

Date 日期	7 November 2014 (Friday) 二零一四年十一月七日(星期五)
Registration 登記	11:45 a.m. to 12:00 noon 上午十一時四十五分至中午十二時正
Briefing Session 簡報會	12:00 noon to 1:00 p.m. 中午十二時正至下午一時正
Language* 語言	Cantonese 粵語
Venue 地點	The Exchange Auditorium, The Exchange Exhibition Hall, 1/F., One and Two Exchange Square, Central, Hong Kong 香港中環交易廣場 1、2 座 1 樓交易所展覽館交易所會議廳

*English session can be arranged separately upon request.

*如有需要，可另行安排英語簡報會。

Interested parties please complete and return the form appended below by email to CMD_Info@hkex.com.hk before 6:00p.m. on 6 November 2014.

有意參加者，請填妥下表並於二零一四年十一月六日下午六時正前電郵至 CMD_Info@hkex.com.hk。

For enquiries about enrolment, please contact us at CMD_Info@hkex.com.hk / tel: 2840 3633.

有關報名查詢，請電郵至 CMD_Info@hkex.com.hk 或致電 2840 3633 與我們聯絡。

For enquiries related to the RMB bonds, please contact the Joint Coordinators at tel: 3982 9808.

有關人民幣債券的查詢，請致電 3982 9808 與聯席協調人聯絡。

Name 姓名	
Title 職銜	
Name of Company 公司名稱	
Contact no. 聯絡電話	
Email 電郵地址	